
V Borotíně dne 19. prosince 2024 

  

Z á p i s 

 

z 15. zasedání Zastupitelstva městyse Borotín konaného dne 19. prosince 2024 

od 18,00 hodin ve Spolkovém domě v Borotíně. 

 

1. Zahájení, jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu, program zasedání 

1.1 Zahájení, jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

Zasedání zahájila a řídila paní Lenka Pípalová. Zasedání je schopno se usnášet. Je 

přítomno 9 zastupitelů (60 % zvolených) a 6 hostů. 

Zapisovatelem byla jmenována paní Markéta Vašíčková, ověřovatelkami zápisu byly 

jmenovány paní Božena Kabíčková a paní Milena Peterková. 

 

1.2 Program zasedání 

Předsedající navrhla program 15. zasedání zastupitelstva. Vyzvala členy 

zastupitelstva, aby se vyjádřili, zda souhlasí s navrhovaným programem, nebo zda 

navrhují předložený program doplnit či změnit. Na návrh předsedající bylo 

přednostně zařazeno projednání bodu č. 6 Energetická koncepce. Bylo přistoupeno 

k hlasování o programu. 

Program: 

1. Zahájení, jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu, program zasedání 

2. Zápis z minulého zasedání zastupitelstva 

3. Energetická koncepce 

4. Rozpočet a střednědobý výhled městyse Borotín 

5. Stanovení vodného a stočného na rok 2025 

6. Podpora činnosti spolků – rozdělení dotací na rok 2025 

7. Postup prací na obecních stavbách, připravované projekty a akce v obci 

8. Připomínky, diskuse, různé 

9. Závěr 

Návrh na usnesení č. 208: Zastupitelstvo schvaluje program 15. zasedání 

zastupitelstva dle návrhu předneseného předsedající. 

Výsledek hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 208 bylo schváleno. 

 

2. Zápis z minulého zasedání zastupitelstva 

Předsedající vyzvala zastupitele, aby se vyjádřili, zda mají k zápisu z minulého 

jednání zastupitelstva nějaké připomínky či jej chtějí doplnit. Nikdo ze zastupitelů 

neměl připomínky. 

 

K jednání se připojili paní Čapková a pan Pacovský, počet přítomných zastupitelů je 

11 (73 %), zastupitelstvo je usnášeníschopné.  

 

 



3. Energetická koncepce 

3.1. Energetická koncepce městyse Borotín 

Energetickou koncepci městyse Borotín představili zpracovatelé Ing. Polášek a Ing. 

Vavřík. Zastupitelé diskutovali o možnostech dotací na podporu naplňování 

koncepce, zejména umístění a velikost FVE na budovách v majetku obce, o 

energetické bilanci obecních objektů a další spolupráci se zpracovateli koncepce. 

Zastupitelé projednali znění Energetické koncepce a zásobník projektů k realizaci 

koncepce. 

Návrh na usnesení č. 209: Zastupitelstvo projednalo a schvaluje energetickou 

koncepci městyse Borotín. 

Výsledek hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 209 bylo schváleno. 

 

3.2 Žádost o dotační podporu na instalaci FVE  

Zastupitelé vzali na vědomí možnost podání žádosti ještě do konce kalendářního roku, 

kterou nabízí firma Czechia Group s.r.o. Probíhají jednání ohledně cenové nabídky a 

smlouvy s firmou. Zastupitelé dále vzali na vědomí informace ze stavebního úřadu, 

že na FVE do velikosti 50 kWp není třeba povolení a je tedy možné podat žádost 

o dotaci ještě v letošním roce. Jedná se v podstatě o registraci zájmu, další dokumenty 

a přílohy k žádosti budou následovat až v roce 2025. Na FVE nad 50 kWp je třeba 

plnohodnotné stavební povolení, jehož vydání je v současné době velmi časově 

náročné. 

 

4. Rozpočet a střednědobý výhled městyse Borotín 

4.1 Rozpočet městyse Borotín 

Návrh rozpočtu byl řádně zveřejněn dne 2. 12. 2024, je navrhován jako schodkový 

s příjmy ve výši 31.472.460,- Kč a výdaji ve výši 32.853.202,20 Kč. Výše příjmů 

i výdajů je ovlivněna schválenými dotacemi a výší příspěvku z rozpočtového určení 

daní v roce 2025.  

Návrh na usnesení č. 210: Zastupitelstvo schvaluje rozpočet městyse Borotín 

na rok 2025 na paragrafy jako schodkový. 

Výsledek hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 210 bylo schváleno. 

 

K jednání se připojila paní Marková, počet přítomných zastupitelů je 12 (80 %), 

zastupitelstvo je usnášeníschopné.  

 

4.2 Střednědobý výhled městyse Borotín na období 2025 - 2027 

Návrh střednědobého výhledu na období 2025 – 2027 byl zveřejněn 2. 12. 2024. 

Vychází z rozpočtů předcházejících let a plánovaných akcí. 

Návrh na usnesení č. 211: Zastupitelstvo schvaluje Střednědobý výhled městyse 

Borotín na období 2025 – 2027. 

Výsledek hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 211 bylo schváleno. 

 



4.3 Rozpočet Společenství obcí Čertovo břemeno 

Zastupitelé vzali na vědomí návrh rozpočtu Společenství obcí Čertovo břemeno, 

který bude valná hromada schvalovat na svém zasedání 30. 12. 2024. 

 

4.4 Rozpočet DSO Venkov 

Zastupitelé vzali na vědomí návrh rozpočtu DSO Venkov, který schválila valná 

hromada na svém zasedání 17. 12. 2024. 

 

5. Stanovení vodného a stočného na rok 2025 

Zastupitelé projednali výši vodného a stočného pro rok 2025. Vzali na vědomí 

kalkulaci nákladů za rok 2024. 

Návrh na usnesení č. 212: Zastupitelstvo schvaluje pro rok 2025 vodné ve výši 

31,- Kč/m3 a stočné ve výši 34,- Kč/m3. Ceny jsou uvedeny bez DPH, které bude 

uplatňováno v zákonné výši.  

Výsledek hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 212 bylo schváleno. 

 

6. Podpora činnosti spolků – rozdělení dotací na rok 2025 

6.1 Podpora činnosti spolků v roce 2025 

Zastupitelé vzali na vědomí výsledek vyúčtování dotací za rok 2024.  

Zastupitelé projednali návrh kontrolního výboru na poskytnutí podpory spolkům, 

které působí v obci. Podpora byla vyhlášena v rámci dotačního titulu Podpora činnosti 

spolků. Předsedkyně kontrolního výboru seznámila zastupitele s jednotlivými 

žádostmi a výší navrhované podpory. Zastupitelé diskutovali o výši podpory pro 

spolek Barokní dvůr Borotín. 

Návrh na usnesení č. 213: Zastupitelstvo schvaluje příspěvek na činnost Barokního 

dvora ve výši 20.000,- Kč. 

Výsledek hlasování: 1 pro, 7 proti, 4 zdržel se. Usnesení č. 213 nebylo schváleno. 

 

Návrh na usnesení č. 214: Zastupitelstvo schvaluje přidělení příspěvků dle návrhu 

předkladatelů, které je přílohou zápisu. 

Výsledek hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 214 bylo schváleno. 

 

6.2 Informace spolku TJ Sport Borotín, z. s. 

Zastupitelé vzali na vědomí informace o činnosti TJ Sport Borotín, z. s. a jeho roli 

ve spolupráci s obcí při podpoře sportovních aktivit v obci a při péči a rozvoji 

sportovišť v obci. Zastupitelé diskutovali o možnosti zařazení Školního 

basketbalového klubu pod TJ Sport Borotín. 

 

7. Postup prací na obecních stavbách, připravované projekty a akce v obci 

7.1 POV JČ kraje 2024 

Zastupitelé vzali na vědomí postup prací na rekonstrukci pavlače v č. p. 75. Stavba 

bude dokončena do konce kalendářního roku. 

 



 

7.2 Nákup pozemku v ZBO 1 

Zastupitelé vzali na vědomí postup při jednáních s paní Hoškovou a paní Vackovou. 

K podpisu Smlouvy o smlouvě budoucí s Vackovými dosud nedošlo, Vackovi využili 

svého práva konzultovat s právním zástupcem, detaily smlouvy jsou dojednány, čeká 

se na podpis ze strany Vackových. Paní Hošková je připravena smlouvu podepsat. 

Podpis obou smluv je plánován na začátek roku 2025.  

 

7.3 Prodej řadových domů č. p. 251 - 259 

Zastupitelé vzali na vědomí dokončení prodeje a převodů řadových domů č. p. 251 – 

259 do vlastnictví nových majitelů. Zastupitelé dále vzali na vědomí informace o 

prodeji řadového domu č. p. 260 současným nájemcům. Zatím se jim nepodařilo 

vyjednat úvěr, nájemní smlouva byla prodloužena pouze do konce ledna 2025.  

 

7.4 POV v roce 2025 a další dotace JČ kraje 

Zastupitelé projednali možnosti podání žádostí do dotačních programů JČ kraje v roce 

2025.  

POV – rekonstrukce topení v č. p. 153 nebo rekonstrukce vodojemu a zařízení 

k vodovodu v obci.  

Návrh na usnesení č. 215: Zastupitelstvo schvaluje podání žádosti do POV JČ kraje 

pro rok 2025 – Ekologizace zdroje tepla v objektu č. p. 153. 

Výsledek hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 215 bylo schváleno. 

 

Návrh na usnesení č. 216: Zastupitelstvo schvaluje podání žádostí do dotačních 

programů JČ kraje, které podporují plánované aktivity v obci. 

Výsledek hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 216 bylo schváleno. 

 

7.5 Podpora domácích ČOV v osadách 

Zastupitelé projednali návrh vyhlášení nového dotačního program na podporu 

nakládání s odpadními vodami v osadách. Ve schváleném rozpočtu je vyčleněna 

částka 200.000,- Kč. Konkrétní podmínky a znění dotační výzvy bude schvalováno 

na únorovém zasedání zastupitelstva. 

 

7.6 Projektová dokumentace na nové zázemí pro sportovce 

Zastupitelé projednali návrhy na zpracování projektové dokumentace na modernizaci 

šaten pro sportovce u fotbalového hřiště. Byly zpracovány 2 varianty:  

1.) demolice stávajícího objektu a výstavba nových šaten a zázemí,   

2.) využití části stávajícího objektu (obvodové zdi) a rozšíření a dostavba dalších 

šaten. Náklady na obě varianty jsou přibližně stejné. 

Dle informací ze stavebního úřadu bude potřeba kompletní stavební povolení, jehož 

vydání bude časově náročné. Je třeba dodržet veškeré nové právní úpravy a normy.   

 



Návrh na usnesení č. 217: Zastupitelstvo schvaluje zpracování projektové 

dokumentace na akci Šatny pro sportovce ve variantě 1. 

Výsledek hlasování: 10 pro, 0 proti, 2 zdržel se. Usnesení č. 217 bylo schváleno. 

 

8. Připomínky, diskuse, různé 

8.1 Rozpočtová opatření  

Zastupitelé vzali na vědomí rozpočtová opatření č. 17 a 18, která schválila rada 

městyse. Projednali rozpočtové opatření č. 19, které je přílohou zápisu. 

Návrh na usnesení č. 218: Zastupitelstvo schvaluje rozpočtové opatření č. 19, které 

je přílohou zápisu. 

Výsledek hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 218 bylo schváleno. 

 

8.2 Příspěvky organizacím  

Zastupitelé projednali žádosti, se kterými se na zastupitelstvo obrátili zástupci spolků 

a neziskových organizací. V rozpočtu obce je na tuto podporu vyčleněna částka 

50.000,- Kč. Navrhovaná výše podpory: 

- Charita Tábor                         5.000,- Kč 

- Základní škola a Mateřská škola a poskytovatel sociálních služeb, Kaňka o.p.s.  

                                                    12.000,- Kč 

- Diakonie ČCE – středisko Rolnička           12.000,- Kč 

- Domácí hospic Jordán, o.p.s.   13.000,- Kč 

- Zdravotní klaun, o.p.s.        2.000,- Kč 

- Ochrana fauny ČR o.p.s.     5.000,- Kč 

- Jihočeské centrum pro zdravotně postižené a seniory o.p.s.    1.000,- Kč 

Návrh na usnesení č. 219: Zastupitelstvo schvaluje příspěvky dle uvedeného 

rozpisu. 

Výsledek hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 219 bylo schváleno. 

 

8.3 Termíny zastupitelstva 2025 

Zastupitelé vzali na vědomí plánované termíny zasedání: 

- 20. 2. 2025 

- 24. 4. 2025 

- 19. 6. 2025 nebo 26. 6. 2025 podle termínu zasedání krajského zastupitelstva  

 

8.4 Poděkování 

Předsedající přečetla zdravici a poděkování zastupitelům, které zaslala ředitelka 

příspěvkové organizace Sociální služby městyse Borotín paní Pavla Janková 

Kohelová. Dopis je přílohou zápisu. 

Lenka Pípalová poděkovala zastupitelům za spolupráci a podporu příspěvkové 

organizace ZŠ a MŠ Borotín a popřála jménem všech zaměstnanců klidné Vánoce 

a v roce 2025 pevné zdraví. 



Dále tlumočila pozdrav a přání starosty obce, jeho poděkování zastupitelům 

za celoroční práci, poděkování všem občanům obce, kteří se podílí na kulturním, 

společenském, sportovním i běžném životě obce.  

8.5 Kulturní a společenské akce v obci 

Zastupitelé prodiskutovali organizaci plesu městyse Borotín, který se uskuteční  

28. 12. 2024. Dále vzali na vědomí další kulturní a společenské akce v obci v období 

vánočních svátků a v prvních dnech roku 2025. 

24. 12. – otevření kostela, betlémské světlo 

28. 12. – ples městyse 

1. 1. 2025 – Novoroční šlápota 

 

9. Závěr 

Schůzi zakončila Lenka Pípalová ve 20,40 hodin. 

 

Lenka Pípalová v. r. 

 místostarostka 

 

 


